

复活的大能

POWER OF HIS

RESURRECTION

使我认识基督，晓得他复活的大能，并且晓得和他一同受苦，效法他的死

That I may know him, and the power of his resurrection, and the fellowship of his sufferings,
being made conformable unto his death.

Phi 腓 3:10

我们要晓得神的**能力**和

Recognize that POWER is in DEGREES and the

恩膏有不同的层次和程度

ANOINTING is in LEVELS.



圣经中的 **水流** 预表着
神的大能，神最大的能力
就是那 **复活的大能**。

RIVERS in scriptures SYMBOLIZE the POWER of GOD, and
the HIGHEST REALM of POWER is the POWER of His
RESURRECTION

且照明你们心中的眼睛，使你们知道他的恩召有何等指望，他在圣徒中得的基业有何等丰盛的荣耀；**并知道他向我们这信的人所显的能力是何等浩大，就是照他在基督身上所运行的大能大力，使他从死里复活，叫他在天上坐在自己的右边，远超过一切执政的、掌权的、有能的、主治的和一切有名的，不但是今世的，连来世的也都超过了；又将万有服在他的脚下，使他为教会做万有之首。教会是他的身体，是那充满万有者所充满的。**

○ the eyes of your understanding being enlightened; that you may know what is the hope of His calling, what are the riches of the glory of His inheritance in the saints, and what is the exceeding greatness of His power toward us who believe, according to the working of His mighty power which He worked in Christ when He raised Him from the dead and seated Him at His right hand in the heavenly places, far above all principality and power and might and dominion, and every name that is named, not only in this age but also in that which is to come. And He put all things under His feet, and gave Him to be head over all things to the church, which is His body, the fullness of Him who fills all in all.

Eph 弗 1:18-23

不是只有使徒，传道人，牧师和圣经教师才有这能力，**凡信靠神的，都能得着神的能力。**

this power is not just the exclusive preserve of the apostles, evangelists, pastors and teachers alone; IT IS AVAILABLE TO EVERYONE THAT BELIEVES.

这能力使我们坐在得胜的位置 It RE-POSITIONS

BELIEVERS.

当我们经历神的大能，我们就进入超自然的领域

When you encounter this power as a believer, you are SUPERNATURALLY re-positioned.

神使我们远超过我们过去的所在的位置，我们也不会被我们生活的处境所限制。靠着神的能力，我们可以胜过一切的空中执政掌权的限制

He sets you far above where you used to live. You are re-positioned far above all situations and circumstances of life. It re-positions you far above all principalities, powers, dominion, etc. No wonder, Paul said,

使我认识基督，晓得他复活的大能，并且晓得和他一同受苦，效法他的死

That I may know Him, because there is power in His resurrection that is not available somewhere else

Phi 腓 3:10

复活的大能是“神完全的能力”。

这个大能足以完成

神的计划和我们的命定。

这个大能足以重新定位你

经历超自然的伟大，影响和壮举

The RESURRECTION POWER is the FULLNESS of His POWER. It is more than enough for the greatness of His plan and purpose for your life. It is more than enough to re-position you for supernatural greatness, impact and exploits.

**使我认识基督，晓得他复活的大能，并且
晓得和他一同受苦，效法他的死**

That I may know him, and the power of his resurrection, and the fellowship of his sufferings,
being made conformable unto his death.

Phi 腓 3:10

神复活的大能何等浩大

the power of His resurrection is exceeding great power.

且照明你们心中的眼睛，使你们知道他的恩召有何等指望，他在圣徒中得的基业有何等丰盛的荣耀；并知道他向我们这信的人所显的能力是**何等浩大**，就是**照他在基督身上所运行的大能大力**，使他从**死里复活**，叫他在天上坐在自己的右边，远超过一切执政的…

the eyes of your understanding being enlightened; that you may know what is the hope of His calling, what are the riches of the glory of His inheritance in the saints, and what is the exceeding greatness of His power toward us who believe, according to the working of His mighty power which He worked in Christ when He raised Him from the dead and seated Him at His right hand in the heavenly places, far above all principality and power and might and dominion, and every name that is named, not only in this age but also in that which is to come. And He put all things under His feet, and gave Him to be head over all things to the church, which is His body, the fullness of Him who fills all in all.

Eph 弗 1:18-23

只要我们**相信**
神的大能就会供应给我们

It is His mighty power which is available to all of us who
believe.

圣灵和神复活的大能是不同的
保罗写到，他受洗之后在圣灵里的祷告比任何人都多，他在圣灵的流里。
但是他被神启示，**最大的能力叫做神复活的大能。**

THERE is a DIFFERENCE BETWEEN the HOLY GHOST and the POWER of His RESURRECTION. Paul wrote, after he had been baptized and praying in the Holy Ghost more than anybody else, that he flowed in the Spirit. But he came to discover by revelation, that there is the ultimate of His power called the power of His resurrection.

当对神说：“你的作为何等可畏！因你的大能，仇敌要投降你。

Say to God, "How awesome are Your works! Through the greatness of Your power Your enemies shall submit themselves to You.

Ps 诗 66:3

**神的大能VS何等可畏
的大能**

So, THERE is HIS POWER and THERE is GREATNESS of His POWER.

**保罗也曾提到这复活的大能
是“何等浩大”超越我们所认识的**

Also, Paul was describing the resurrection power as exceeding greatness of His power towards us or who believe

并知道他向我们这信的人所显的能力是何等浩大，

and what is the exceeding greatness of His power toward us who believe, according to the working of His mighty power

Eph 弗 1:19

神大能彰显在哪些方面

WHAT ARE THE MANIFESTATIONS of THIS POWER?

1

神大能使我们称义

In His RESURRECTION POWER LIES OUR JUSTIFICATION

神的复活使我们不再被定罪

Resurrection marks the end of our condemnation.

耶稣被交给人，是为我们的过犯；复活，是为叫我们称义。

Who was delivered for our offences, and was raised again for our justification

Rom 罗 4:25

**如今，那些在基督耶稣里的就不
定罪了。**

There is therefore now no condemnation to them which are in Christ Jesus, who walk not after the flesh, but after the Spirit

Rom 罗 8:1

神大能彰显在哪些方面

WHAT ARE THE MANIFESTATIONS of THIS POWER?

2

神复活的大能使我们洁净（分别为圣）

In the POWER of His RESURRECTION LIES our SANCTIFICATION

我们被洁净（分别为圣）是神复活大能的其中一个最大的祝福

Sanctification is one of the blessings of His resurrection.

所以，我们借着洗礼归入死，和他一同埋葬，原是叫我们一举一动有新生的样式，像基督借着父的荣耀从死里复活一样。

Therefore we were buried with Him through baptism into death, that just as Christ was raised from the dead by the glory of the Father, even so we also should walk in newness of life.

Rom 罗 6:4

他的复活使我们得以活在新的生命中。

His RESURRECTION ENTITLES us to walking in the NEWNESS of LIFE. How?

他如何成就？

How?

罪必不能做你们的主，因你们不在律法之下，乃在恩典之下

For sin shall not have dominion over you, for you are not under law but under grace.

**他的复活毁灭了罪的权柄，使我们得以
活在新的生命中。**

His RESURRECTION DESTROYED the DOMINION of SIN, so we can WALK
in the NEWNESS of LIFE.

神大能彰显在哪些方面

WHAT ARE THE MANIFESTATIONS of THIS POWER?

3

神的复活使我们得着圣灵的能力

It is the GATEWAY to the EMPOWERMENT of the HOLY GHOST

节期的末日，就是最大之日，耶稣站着高声说：“人若渴了，可以到我这里来喝！信我的人就如经上所说，**从他腹中要流出活水的江河来。**”耶稣这话是指着信他之人要受圣灵说的。那时还没有赐下圣灵来，因为耶稣尚未得着荣耀。众人听见这话，有的说：
“这真是那先知！”

In the last day, that great day of the feast, Jesus stood and cried, saying, If any man thirst, let him come unto me, and drink. He that believeth on me, as the scripture hath said, out of his belly shall flow rivers of living water. (But this spake he of the Spirit, which they that believe on him should receive: for the Holy Ghost was not yet given; because that Jesus was not yet glorified.)

Jn 约 7:37-39

**我们需要与圣灵连接，才能得着
耶稣复活的大能**

**You need to CONNECT WITH the EMPOWERMENT of
the HOLY GHOST, through the RESURRECTION of
JESUS.**

神大能彰显在哪些方面

WHAT ARE THE MANIFESTATIONS of THIS POWER?

4

借着耶稣复活我们得着圣灵的恩赐

In the POWER of His RESURRECTION lies the GIFTINGS of the HOLY GHOST:

我们从这大能中得来圣灵诸般的恩赐

We have the GENERAL gifts of the Holy Ghost contained in

恩赐原有分别，圣灵却是一位
圣灵显在各人身上，是叫人得益处

There are diversities of gifts, but the same Spirit.

But the manifestation of the Spirit is given to each one for the profit of all:

1Cor 林前 12:4, 7

同时也给了我们五重职分建立身体的恩赐

Also, we have PRINCIPAL gifts in

所以经上说：“他升上高天的时候，掳掠了仇敌，将各样的恩赐赏给人。”（既说升上，岂不是先降在地下吗？那降下的，就是远升诸天之上要充满万有的。）他所赐的有使徒，有先知，有传福音的，有牧师和教师，为要成全圣徒，各尽其职，建立基督的身体，直等到我们众人在真道上同归于一，认识神的儿子，得以长大成人，满有基督长成的身量

Therefore He says:
“When He ascended on high, He led captivity captive, And gave gifts to men.”

(Now this, “He ascended”—what does it mean but that He also first descended into the lower parts of the earth? He who descended is also the One who ascended far above all the heavens, that He might fill all things.)

And He Himself gave some to be apostles, some prophets, some evangelists, and some pastors and teachers, for the equipping of the saints for the work of ministry, for the edifying of the body of Christ, till we all come to the unity of the faith and of the knowledge of the Son of God, to a perfect man, to the measure of the stature of the fullness of Christ;

Eph 弗 4:8-13

**这些恩赐使我们能复制基督的身体，
直到耶稣的身体被完全**

These gifts are to enable us replicate Christ bodily, and come to the fullness of His status.

**在耶稣复活以后，他紧接把圣灵的恩赐
分给了众人**

SEQUEL to His RESURRECTION, He GAVE GIFTS of the Spirit UNTO MEN

**所以经上说：“他升上高天的时候，掳掠了仇敌，将各样的恩赐
赏给人。**

Therefore He says: "When He ascended on high, He led captivity captive, And gave gifts to men."

Eph 弗 4:8

**这些恩赐是为了完全圣徒，
带领他们进入掌权的领域**

These gifts are for the perfecting of the saints to BRING them INTO the REALMS of
DOMINION.

**透过耶稣的复活我们得以进入
释放神恩赐的领域**

RESURRECTION is the GATEWAY to the REALMS of the GIFT of MEN in the Body of
Christ.

**有了神的恩赐，你再也不会停留在你现
在的位置！**

By the dominion of His gifting, you will never be found at the same
place you used to be again!

神大能彰显在哪些方面

WHAT ARE THE MANIFESTATIONS of THIS POWER?

5

身体的转化

PHYSICAL TRANSFORMATION:

神复活的大能使我们的身体健壮兴盛^{In}

the power of His resurrection lies our physical transformation and fitness.

神复活的大能有激活的能力

The RESURRECTION POWER is a QUICKENING POWER.

然而叫耶稣**从死里复活者的灵**若住在你们心里，那叫基督耶稣从死里复活的，也必借着住在你们心里的圣灵，使你们必死的身体又活过来。 He says:

But if the Spirit of him that raised up Jesus from the dead dwell in you, he that raised up Christ from the dead shall also quicken your mortal bodies by his Spirit that dwelleth in you.

Rom 罗 8:11

**这大能充满你的时候，你的肝，神，肺，心脏
等等都会被转化！**

When it flows into you, your liver, kidney, lungs, your heart, etc, are being transformed!

叫人活着的乃是灵，肉体是无益的。我对你们所说的话就是灵，就是生命。

It is the spirit that quickeneth; the flesh profiteth nothing: the words that I speak unto you, they are spirit, and they are life.

Jn 约 6:63

复活的灵就是“赐生命的灵”，因为他从死亡的领域释放出生命。

The SPIRIT of RESURRECTION can be called “THE SPIRIT of LIFE,” because He brought life out of the realms of death.

**圣经也提到复活的大能是有激活的能力。
他超自然的使我们达到健康的顶峰。**

Also, the Bible says that the RESURRECTION POWER is a QUICKENING FORCE. He wires you up supernaturally for uttermost fitness.

使徒保罗就进入了那个领域。他知道神复活的大能里有什么。他能掌权死亡。

Paul the apostle, walked in that realm. He knew what is in the power of His resurrection. He had dominion over death.

神大能彰显在哪些方面

WHAT ARE THE MANIFESTATIONS of THIS POWER?

6

进入无限启示的领域

ACCESS to REALMS of UNLIMITED REVELATION:

于是耶稣开他们的心窍，使他们能明白圣经。

Then opened he their understanding, that they might understand the scriptures.

Lk 路 24:45

当他从坟墓里出来的时候，他打开了他们的理解能力，使他们能明白神的话语。

When He came out from the grave, He opened their understanding, that they might understand the scriptures

如何成就？

HOW DID it COME ABOUT?

耶稣又大声喊叫，气就断了。忽然，**殿里的幔子从上到下裂为两半**，地也震动，磐石也崩裂，坟墓也开了，已睡圣徒的身体多有起来的。到耶稣复活以后，他们从坟墓里出来，进了圣城，**向许多人显现。** He says:

Jesus, when he had cried again with a loud voice, yielded up the ghost. And, behold, the veil of the temple was rent in twain from the top to the bottom; and the earth did quake, and the rocks rent; And the graves were opened; and many bodies of the saints which slept arose, And came out of the graves after his resurrection, and went into the holy city, and appeared unto many

Mt 太 27:50-53

**他的复活除去了蒙蔽我们心上的
帕子，使我们灵里被开启**

**His resurrection destroys the veil that covers our
hearts, so that our spiritual understanding can
blossom**

这个时候，我们身边的一切都开始兴盛。

When that happens, everything around us blossoms.

这带给我们什么呢？

WHAT DOES THAT OFFER US?

a. 这使我们成为有影响力的人

It MAKES us MEN and WOMEN of IMPACT

作恶违背圣约的人，他必用巧言勾引；唯独认识神的子民，必刚
强行事。

ut the people that do know their God shall be strong, and do exploits

Dan 但 11:32

这带给我们什么呢？

WHAT DOES THAT OFFER US?

b. 深度的启示赋予我们权柄

DEEP REVELATION CONFERS DOMINION.

耶和华对我主说：“你坐在我的右边，等我使你仇敌做你的脚凳。耶和华必使你从锡安伸出能力的杖来，你要在你仇敌中掌权。当你掌权的日子，你的民要以圣洁的装饰为衣，甘心牺牲自己，你的民多如清晨的甘露。”

The Lord said unto my Lord, Sit thou at my right hand, until I makethine enemies thy footstool. The Lord shall send the rod of thy strength out of Zion: rule thou in the midst of thine enemies. Thy people shall be willing in the day of thy power

Ps 诗 110:1-3

启示是开启掌权领域的钥匙

Revelation is the master key to the realms of dominion

这带给我们什么呢？

WHAT DOES THAT OFFER US?

c. 它让我们进入在地如在天 荣耀和尊荣之处

IT OFFERS ACCESS to STRANGE PLACES of GLORY and HONOUR on the earth

不像摩西将帕子蒙在脸上，叫以色列人不能定睛看到那将废者的结局。但他们的心地刚硬，直到今日诵读旧约的时候，这帕子还没有揭去；这帕子在基督里已经废去了。然而直到今日，每逢诵读摩西书的时候，帕子还在他们心上。**但他们的心几时归向主，帕子就几时除去了。**主就是那灵，主的灵在哪里，哪里就得以自由。我们众人既然敞着脸得以看见主的荣光，好像从镜子里返照，就变成主的形状，荣上加荣，如同从主的灵变成的。 **2Cor 林后 3:13-18**

**任何使用神大能的人都不会退步，
他会荣上加荣**

Anyone operating this power never goes backwards. He goes from glory to glory

这带给我们什么呢？

WHAT DOES THAT OFFER US?

d. 它使我们更深明白神向我们所怀的意念

It grants us access to the deep things of God concerning our lives

只等真理的圣灵来了，他要引导你们明白一切的真理，因为他不是凭自己说的，乃是把他所听见的都说出来，并要把将来的事告诉你们。

Jn 约 16:13

神复活的大能次给我们无限的启示，无限的见解和思维的转变

The power of His resurrection is our access to realms of unlimited revelations, unlimited insights and mental transformation.

神大能彰显在哪些方面

WHAT ARE THE MANIFESTATIONS of THIS POWER?

7

我们掌权的原理

The reality of Our Dominion.

神复活的大能使我们能掌权

In the power of His resurrection lies our access to dominion.

凡我所吩咐你们的，都教训他们遵守。我就常与你们同在，直到世界的末了。”

Teaching to observe all things whatsoever I have commanded and lo I will be with you to the end of age.

Mt 太 28:20

大能者啊，愿你腰间佩刀，大有荣耀和威严。为真理、谦卑、公义赫然坐车前往，无不得胜，你的右手必显明可畏的事。你的箭锋快，射中王敌之心，万民仆倒在你以下。

Gird thy sword upon thy thigh, O most mighty, with thy glory and thy majesty. And in thy majesty ride prosperously because of truth and meekness and righteousness; and thy right hand shall teach thee terrible things. Thine arrows are sharp in the heart of the king's enemies; whereby the people fall under thee

Ps 诗 45:3-5

**所以我们的眼光越高，
我们就越能掌权**

So, the greater our insights, the greater our dominion.

神大能彰显在哪些方面

WHAT ARE THE MANIFESTATIONS of THIS POWER?

8

借着耶稣的复活，让圣徒得以进入荣耀

It is the GATEWAY to the GLORIFICATION of the saints: Inside the power of His resurrection is our glorification.

妇女们惊怕，将脸伏地。那两个人就对她们说：“为什么在死人中找活人呢？”

Lk 路 24: 5

迷离通达道路的，必住在阴魂的会中。

Pro 箴 21: 16

因着耶稣复活的大能，我们灵里的敏锐度提升， 我们可以逃离死亡的深坑

By the power in His resurrection, our spiritual understanding blossoms, and we escape the pit of death

他的肉消瘦，不得再见，先前不见的骨头都凸出来。他的灵魂临近深坑，他的生命近于灭命的。“一千天使中，若有一个做传话的与神同在，指示人所当行的事，神就给他开恩，说：‘救赎他免得下坑，我已经得了赎价。’他的肉要比孩童的肉更嫩，他就返老还童。 He says:

“If there is a messenger for him, A mediator, one among a thousand, To show man His uprightness, Then He is gracious to him, and says, ‘Deliver him from going down to the Pit; I have found a ransom’; His flesh shall be young like a child’s, He shall return to the days of his youth.

Mt 太 27:50-53

因着这个认知，神擦干我们所有的眼泪

By this understanding, God wipes away all our tears

在这山上，万军之耶和华必为万民用肥甘设摆筵席，用陈酒和满髓的肥甘，并澄清的陈酒设摆筵席。他又必在这山上，除灭遮盖万民之物和遮蔽万国蒙脸的帕子。他已经吞灭死亡，直到永远，主耶和华必擦去各人脸上的眼泪，又除掉普天下他百姓的羞辱，因为这是耶和华说的。到那日，人必说：“看哪，这是我们的神，我们素来等候他，他必拯救我们。这是耶和华，我们素来等候他，我们必因他的救恩欢喜快乐。”

Isa 赛 25:6-9

因所以复活的大能里有荣耀。

So, inside the power of resurrection lies our glorification.

复活意味着打开新的篇章。所以我宣告今天你的生命要展开新的篇章！耶稣是主！荣耀归于神！

Resurrection means the opening of a new chapter. So, I decree the opening of a new chapter in your life today! Jesus Is Lord! Glory!



